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Abstract (en)
[origin: WO2019228694A1] The invention relates to a cartridge (10) for storing hose material (100), comprising a cartridge housing (12) which has
an encircling receiving region (14) for receiving hose material (100) and an opening (16) connected to the receiving region (14) for removing hose
material (100) arranged within the receiving region, and a cover film (18) which closes the opening (16) of the cartridge housing (12) at least in
certain portions.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Kassette (10) zur Bevorratung von Schlauchmaterial (100), mit einem Kassettengehäuse (12), welches einen
umlaufenden Aufnahmebereich (14) zur Aufnahme von Schlauchmaterial (100) und eine mit dem Aufnahmebereich (14) verbundene Öffnung (16)
zur Entnahme von innerhalb des Aufnahmebereichs angeordnetem Schlauchmaterial (100) aufweist, und einer Deckelfolie (18), welche die Öffnung
(16) des Kassettengehäuses (12) zumindest abschnittsweise verschließt.
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